
PRIMERI: NEKAJ POVABIL NA ELITE INFO 

Za povabilo podjetnika oz poslovneža 

Pozdravljen, kot podjetnik, ki ga zelo cenim, verjamem, da spremljaš tehnološki razvoj na 

področju plačilnega prometa, ki se pospešeno razvija. Že več let podrobno spremljam 

evropsko multinacionalko, za katero sem prepričan, da bo še v tem letu s svojo inovativno 

rešitvijo, ki je usklajena z regulativo EU, naredila preboj pri poravnavanju transakcij in 

omogočila malim podjetjem ter večjim korporacijam po svetu, da prejmejo denar na svoje 

račune 24/7/365 ne, da bi morali čakati na ustaljene postopke poravnav bank v EU. Poleg 

tega je že v pridobivanju licenc za crowd-funding platformo, kjer bodo končno tudi v Evropi 

lahko podjetja prišla do lastniškega kapitala neposredno od majhnih vlagateljev, ki jih je že 

danes 14 mio in to po ustaljenem postopku brez finančnih posrednikov. Da dobiš informacije 

iz prve roke in vidiš kakšne koristi ima lahko tvoje podjetje in ti osebno od tega, te vabim, da 

se dobiva ob 17h na Slovenčevi ulici 22 v Ljubljani. Kdaj ti bolj ustreza v torek ali petek, ob 

17h? 

 

Za povabilo znanca 1 

Hej, s tabo bi rad delil idejo. Gre za tehnologijo, ki je danes na taki stopnji razvoja, kot smo 

bili pri računalnikih leta 1980, ali kot smo bili pri internetu leta 1995. Kolikor te poznam, bo 

ideja pritegnila tvojo pozornost. Omogoča ti, da si zraven na samem začetku množične 

uporabe revolucionarne tehnologije in imaš od tega tudi finančne ugodnosti. Nekdaj so bili 

eni, sedaj pa si lahko ti ob pravem času na pravem mestu. Nimam rad, da postavljam 

časovne roke, ampak tukaj se čas resnično šteje v denarju. Zato bi bilo nujno, da se dobiva 

ta teden, v torek ali v četrtek ob 17. Kako ti bolj ustreza? 

Za povabilo znanca 2 

Zdravo, SPROSTITVENA FAZA, POTEM PA BISTVO: kličem te z posebnim namenom: 

čimpreje se morava dobit da ti pokažem - pomagam razumeti eno največjih tehnoloških in 

finančnih inovacij nasega casa v skladu z vso trenutno (in bodoco) regulativo - na področju 

digitalizacije financ, plačilnega prometa in evidenc s pomočjo BC tehnologije in največjo 

evropsko platformo potrošnikov v ozadju 

Elite za poslovneže – če imate znanje kaj je tokenizacija, security token, stable coin… 

 

Pozdravljen, kot oseba, ki je aktivna na poslovni-finančnem področju verjetno spremljaš, da 

se na področju plačilnih procesov (mobilno plačevanje in stable coin) in lastništva 

nepremičnin, delnic in energije (tokenizacija in security token) uvajajo na to področje 

revolucionarne spremembe. To ni več neka prihodnost, blockchain tehnologija v vsakdanjem 

življenju je v letu 2020 že realnost. Spremljam podjetje, ki je že sprožilo postopke za 

pridobitev dovoljenja regulatorja za stable coin in je že v partnerstvu s skupino, ki povezuje 

15 mio ljudi in več kot 140.000 podjetij. To podjetje je tik pred izdajo security tokna, kar 

pomeni, da lahko postaneš solastnik dobička na samem začetku množične širitve po vsem 

razvitem svetu. Kot me poznaš, nimam rad, da glede priložnosti postavljam časovne roke, 

ampak tukaj se čas resnično šteje v denarju. Zato bi bilo nujno, da se dobiva ta teden, v 

torek ali v četrtek ob 17. Kako ti bolj ustreza? 

 



To povabilo je za nekoga, ki ni nujno, da že pozna myWorld, je pa poslovna oseba z razumevanjem 
poslovnega sveta, sveta financ, in že razume pojem STO (security token), lahko pa STO nadomestiš 
tudi z digitalno delnico… 

zdravo, 
  
A bi te zanimala soudeležba v lastniški strukturi univerzalne platforme, ki bo kot prva na svetu v celoti 
regulirana po EU regulativi in ki bo  preko ene same mobilne aplikacije omogočala izvajanje 
plačilnega prometa s pomočjo fiksne digitalne valute, vezane 1:1 z €, borzo kripto in fiat valut, 
digitalnih in klasičnih vrednostnih papirjev, drugih finančnih instrumentov, izdaje STO-jev in še kaj v 
povezavi z že obstoječim ekosistemom z več kot 140.000 on-line in off-line trgovcev in več kot 15 mio 
potrošnikov v 50+ državah? Gre za prvo celovito in regulirano platformo na svetu, ki bo uvedla 100% 
digitalno poslovanje. 
  
Ne vem, če razumeš, kaj pravzaprav ta platforma pomeni. Najenostavneje povedano, gre za 
digitalizacijo plačilnega prometa v široki potrošnji in kakršnih kolih finančnih  transakcij v soglasju z 
EU regulativo s pomočjo digitalne valute s fiksnim menjalnim razmerjem 1:1 z EUR.  In sedaj imamo 
ekskluzivno možnost pridobiti solastništvo te platforme, ki bo to omogočala.  
  
Prva izdaja STO oz. digitalnih delnic najavljena v Novembru lani je bila razprodana v manj kot mesecu 
dni.  Sedaj pa so v teku že priprave na drugo izdajo. Predvidena vrednost STO v tej drugi izdaji bo že 
med 200 in 500% prve izdaje in to po slabem letu. Kaj bo sledilo po tem, ko bo šel STO na javne borze, 
kar bo predvidoma v Q1 2021, si lahko le predstavljaš, pri tem da se bo začel promet z to digitalno 
valuto  odvijati že sredi 2020.  
  
Potrebno je, da se čim prej dogovoriva za udeležbo na dogodku, da ti zagotovim udeležbo kjer bo 
razložen celoten koncept ker je povpraševanje res izjemno. Predstavitev projekta bo v torek, četrtek 
ali v petek ob 17:00 – brez obveznosti, pa se boš potem odločil. 


